

Staff

Aliou Diallo
Research Manager

Date

December 05, 2018

IPA Burkina Faso Co-Hosts Research Seminar on Nutrition & Resilience – Séminaire de Recherche: Nutrition & Résilience

As part of the dissemination of European Union-funded research results under the Trust Fund, Interconsortia and IPA organized a half-day session where Professor Andrew Dillon of Northwestern University presented the descriptive data of a basic survey focused on the eastern and Boucle du Mouhoun regions of Burkina Faso. His dissemination was accompanied by a presentation by Eugénie Maiga, Professor at Norbert Zongo University in Koudougou, who spoke about a World Bank initiative on early childhood development and malnutrition in Africa.

Dans le cadre de la dissémination des résultats de la recherche financée par l'Union européenne dans le cadre du Trust Fund, l'interconsortia FFU et IPA ont organisé une demi-journée où le Professeur Andrew Dillon, de Northwestern University, a présenté les données descriptives de l'enquête de base réalisée dans la zone de recherche (région de l'Est et Boucle du Mouhoun). Sa présentation fut accompagnée par une présentation d'Eugénie Maiga, Professeure à l'Université Norbert Zongo de Koudougou, qui a parlé d'une initiative de la banque mondiale sur le développement de la petite enfance et de la malnutrition en Afrique.

Address

Centre des Archives Nationales

City

Ouagadougou

Country

Burkina Faso